

2025-06-12

Mötesanteckningar RAG-patologi

Datum 2025-06-12

Plats Skype-möte

Närvarande:

Malin Bodarve, Tommy Svenblad, Stina Garvin, Hanna Arvidsson, Thorun Frennvall, Hans Olsson, Maysae Quttineh, Christer Nilsson, Anna Aronsson

1. **Presentation av deltagare** då det var 2 nya deltagare denna gång, vi hälsade Maysae Quttineh, Jönköping och Christer Nilsson, Linköping välkomna
2. **Avsiktsförklaring.** Vi har fått en "avsiktsförklaring" från RPO att ta ställning till och förmedla mål, planering etc. för det fortsatta arbetet inom vår RAG. Då det kommer att bli ändrad konstellation av gruppen efter dagens möte (se nedan) så tänker vi att den "nya" gruppen får ansvara för denna "avsiktsförklaring" och förmedla vidare till RPO.
3. **Uppdatering om regionalt IT.** RFI avseende regionalt IT är avslutad sedan viss tid. Nu diskuteras om upphandling och det kommer förhoppningsvis att ske under sensommaren/tidig höst. Det är av stor vikt att vi inom patologin får möjlighet att påverka innehållet i upphandlingen och att vi har representanter i arbetsgruppen. Vi måste ha ett system som är kompatibelt/ger möjligheter till att se såväl bilder som all patienthistorik/information från alla 3 avdelningar, och det utan några begränsningar.
4. **Regionalt möte/nätverksträff** bestäms till den 15/10 2025 och att denna första gången vara i Jönköping. Maysae Quttineh och medarbetare ansvarar.
5. **Patologirapporten** presenterades igår. I rapporten beskrivs flera gånger RAG:s betydelse i det fortsatta arbetet avseende samarbete inom regionen. Det föreslås också en arbetsgrupp som vidare ska se över de förslag som finns i rapporten. Vi är av den uppfattningen att det kan vara RAG som i det sammanhanget är "arbetsgruppen", se nedan punkt 6. Anna påtalade betydelsen av interprofessionellt lärande inom regionen som beskrivs i rapporten och att det är viktigt att gå vidare med det, lämpligen i samband med nätverksträffar/regionmöten. Tommy förde fram vikten av att tänka på gemensamma investeringar framöver, inte minst med tanke på kompatibilitet

för att underlätta en framtida IT-delning inom SÖSR – det finns uppenbarligen en aktuell upphandling för bildvisning i Jönköping som ett exempel.

6. **Sammansättning RAG.** Då vi alla är överens om att RAG även ska vara "arbetsgruppen enl. patologirapporten" så bör vi göra justeringar i vilka som ska vara med. Undertecknad avstår vidare medverkan då det måste vara personer med mandat att ta beslut och/eller har ekonomiskt ansvar i dessa sammanhang. Enligt förslaget ska det vara 3 personer från varje avdelning. Sammankallande blir nu Maysae Quttineh, som ansvarar för att kalla till nästa möte i slutet av augusti/början av september. Lämpligen bestämmer man då definitiv sammansättning av gruppen.
7. **Övrigt.** Tommy visade nyckeltal som man samlat in från olika patologiavdelningar i landet och beskrev svårigheterna med att få jämförbara siffror. Gemensamma nyckeltal är också något som beskrivs i patologirapporten. Nysam har tidigare rapporterat nyckeltal inom patologi, men det verkar inte vara något som är aktuellt inom SÖSR i dagsläget.

Vid anteckningarna

Hans Olsson